
کد خبر: 324692
شنبه 26 تیر 1400 18:57

رئیس فدراسیون کشتی:

بهترین کمپ تیم ملی کشتی دنیا را داریم
علیرضا دبیر اظهار داشت: بودجه کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش برای کشتی خیلی کم است اگر میخواهیم در المپیک موفق باشیم باید با برنامه ۸

ساله پیش برویم و دیدگاه مان المپیکی باشد.

به گزارش سایت خبری پرسون، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی جمهوری اسلامی ایران در گفت و گو با سایت خبری پرسون در راستای محل
تمرینات تیم ملی و امکانات عالی این محل در آستانه مسابقات المپیک افزود: از ابتدای شروع کشتی تا به حال چنین محلی را برای اردونشینها نداشته

ایم و در دنیا بهترین کمپ تیم ملی را ساخته ایم، امیدواریم در عملکرد کشتیگیران تاثیر مثبت داشته باشد.

دبیر در ادامه مقایسه کشتیگیران ادوار گذشته و حال کشور را قابل مقایسه ندانست و گفت: ما در دوران قهرمانیمان اوقات فراغتمان کتاب مطالعه
میکردیم و نتیجه مثبتش را  دیدیم و در حال حاضر که عصر کامپیوتر و بازی های رایانه ای و امکانات مجازی است همه را برای کشتی گیران فراهم

کرده ایم تا در بهترین شرایط ممکن تمرینات خود را با ذهنی آرام و بدن دغدغه و خستگی پشت سر بگذارند.

قهرمان المپیک ۲۰۰۰ سیدنی عرصه تنگ کرونا را فرصت عنوان کرد و گفت: کرونا در آغاز شیوعاش برای همه تهدید بود که ما برای کشتی به فرصت
تبدیلش کردیم، تیم کشتی فرنگی یازدهم دنیا و کشتی آزاد نهم و ششم جهان را تحویل گرفتیم اما شرایط را به خوبی پیش بردیم و بی حاشیه ترین

انتخابیهای تیم ملی را در آزاد و فرنگی نسبت به ادوار گذشته برگزار کردیم.

رئیس فدراسیون کشتی زمان را نیاز اصلی موفقیت در المپیک عنوان کرد و گفت: برای موفقیت در المپیک ۴ الی ۸ سال وقت لازم است و قطعا برای
المپیک بعدی اگر عمری باشد و خداوند یاری کند برنامه داریم تا جایی که به بعضی از کشتیگیران گفته ایم اگر میخواهند موفق باشند باید چه شرایط

وزنی و بدنی در این ۴ سال دنبال کنند.

سکاندار ورزش اول ایران وضعیت تیم های المپیکی کشتی ایران را خوب میداند و در همین راستا گفت: شرایط تیم فعلی فرنگی و آزاد ما عالی است
ولی تیم ایدهآل مورد نظر من نیست تیم ایده آل من تیم ۱۹۹۶ آتالانتا است روز تیم ملی ایران ایده آل میشود که در فرنگی و آزاد هرکدام بتوانیم ۶

مدال طلای المپیک را کسب کنیم.

قهرمان ۵ دوره جهان و المپیک فشار تمرینی روی نوجوانان را غیر اصولی میداند و میگوید: اگر امکان داشت تیم نوجوانان را به جهانی اعزام نمیکردم
چرا که معتقدم اگر فشار به کشتیگیران نوجوان بیاوریم نمیتوانند در بزرگسالان موفق باشند یا قهرمان المپیک شوند نوجوانان سرمایه های ماهستند و
علت افت کشتی به نظرم مربیان بی سواد و کم سواد در زمینه ورزش هستند که فشار وزن کم کردن را روی نوجوانان میآورند که در همین راستا قانونی
را وصف کردیم در هرکجای کشور مشاهده شود از امتیاز و امکانات آن هیئت کسر میشود و علت بعدی افت کشتی روسای کم کار هیات کشتی است

رئیس هیئت باید برای کشتی وقت بگذارد.

رئیس فدراسیون کشتی اداره کشتی آزاد و فرنگی را بهدور از تبعیض اعلام کرد و گفت: هر دو رشته افتخار آفرین هستند و باید جور همدیگر را بکشند و
ما هردورشته را در کنار هم در عین رعایت عدالت پیش بردهایم.

علیرضا دبیر بودجه کشتی را کافی اعلام نمیکند و میگوید: وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک مساعدت مالی با ما داشتهاند ولی باور کنید برای ما
خیلی کم است و اگر میخواهیم کشتی پیشرفت کند باید بودجه را افزایش بدهند با دلار ۲۵ هزار تومان و یوروی ۳۰ هزار تومان به هیچ جای کشتی

نمیرسد.

دبیر هیات کشتی فعال کشور را با اهدای مبالغی کمک مالی کرد و افزود: ما به ۱۰ هیات کشتی فعال کشور ۶۵۰ میلیون جمعاً کمک کردیم و باز هم
همین مبلغ را تا پایان سال در برنامه داریم.

قهرمان سبک وزن ۲۰۰۰ سیدنی موجودیت کشتی را تماماً در جام تختی اعلام کرد و گفت: در جام تختی تمام موجودیت کشتی را دیدیم و بعد از آن
یاشار دوغو، علی اف، وهبی امره، لهستان را داشتیم که در شهریور یک انتخابی دیگر داریم و هر وعده ای دادم عملی کردم و تا جایی که محمد بنا اعلام

کرد یک هفته بعد از المپیک اردوی مسابقات نروژ را برگزار میکنیم و من هم حمایت میکنم.

وی گفت: دید ما در ورزش مشکل دارد، دید ما باید المپیک محور باشد و در اعزام تیم درجه چندم به آسیایی نباید ناراحت شویم چرا که دید ما المپیکی
است، ما ظرفیت ۶ مدال طلا در کشتی آزاد و ۶ مدال طلا هم در فرنگی المپیک را داریم به شرط داشتن وقت ۸ ساله و دنبال کردن یک برنامه منظم به

این مهم خواهیم رسید.
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